

HIGH ABSORPTION Citrates

Calcium Citrate

With Vitamin D • 300mg/200IU

120 Tablets

DIN 02243669

Value Pack

webber naturals™



Directions: 1-4 tablets daily or as directed by a physician. Keep out of reach of children.
Note: For therapeutic use only. For adult use only.
For product freshness protect from humidity.

Hermetic seal under cap for safety and freshness. Contains no artificial preservatives, colour, dairy, sweeteners, starch, wheat or yeast.

Each Tablet Contains:
Elemental Calcium (Citrate). 300mg
Vitamin D 200IU
In a base of Di-Calcium Phosphate, with vegetable grade magnesium stearate (lubricant).
Indication: Mineral supplement. Calcium is a factor in the natural development and maintenance of bones and teeth.

Citrates à forte absorption

Citrate de Calcium

Avec Vitamine D • 300 mg/200UI

120 Comprimés

DIN 02243669

Grand format

webber naturals™



Posologie: 1-4 comprimés par jour ou suivre les recommandations d'un médecin. Conserver hors de la portée des enfants.
Note: Pour usage thérapeutique seulement. Pour adultes seulement. Garder au sec pour préserver la fraîcheur.

Chaque comprimé contient :
Calcium élémentaire
(Citrate) 300 mg
Vitamine D 200 UI
Dans une base de phosphate de dicalcium, avec stéarate de magnésium végétale (lubrifiant).
Indication : Supplément minéral. Le calcium contribue au développement normal et au maintien de la santé des os et des dents.

Scellé hermétiquement pour votre sécurité et pour préserver la fraîcheur. Sans conservateur artificiel, colorant, produits laitiers, édulcorant, amidon, blé ni levure.

6 25273 05060 8

Made in Canada /
Fabriqué au Canada
web pharmacuticals ltd.,
Burnaby, B.C. V3N 4T6

